



陳浩濂先生 太平紳士

**Mr Joseph H. L. Chan, JP**

財經事務及庫務局副局長

**Under Secretary for Financial Services and the Treasury  
The Government of Hong Kong SAR**

陳浩濂由二零一七年八月十六日起出任財經事務及庫務局副局長。

陳浩濂擁有多年出任跨國銀行高級行政人員的經驗，包括曾為東方匯理銀行環球市場部董事總經理，及渣打銀行金融市場部董事總經理。

在加入政府前，他曾服務多個專業及公共機構，包括香港財經分析師學會副會長、香港證券及投資學會董事、金銀業貿易場顧問及香港總商會理事，他亦曾出任中西區區議員。

陳浩濂持有美國密歇根大學經濟學（榮譽）及心理學學士學位，並擁有特許財務分析師的資格。

Mr Chan was appointed the Under Secretary for Financial Services and the Treasury on 16 August 2017.

Mr Chan has many years of senior executive experience in the banking industry. He was a Managing Director in the Global Markets Division of Credit Agricole Corporate & Investment Bank, and was a Managing Director in Financial Markets of Standard Chartered Bank.

Prior to joining the Government, Mr Chan held multiple roles in a number of public and professional bodies, including Vice President of the Hong Kong Society of Financial Analysts, Director of Hong Kong Securities & Investment Institute, Advisor of the Chinese Gold & Silver Exchange Society, as well as a General Committee member of the Hong Kong General Chamber of Commerce. Mr Chan was also a member of the Central & Western District Council.

Mr Chan holds a Bachelor of Arts in Economics (Hon) and Psychology from the University of Michigan, USA. He is also a Chartered Financial Analyst.